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Spørgsmål nr. S 1020 

§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 

Til: Justitsministeren 

Dato: 23. april 2025 

Stillet af: Karina Adsbøl (DD)  

Er ministeren enig i, at en sagsbehandlingstid på 2 år vedrørende værgemål 

er fuldstændig uacceptabel, og kan ministeren garantere at dette fremadrettet 

ikke kommer til at ske?  

(Spm. nr. S 1020). 

Begrundelse 

Der henvises til artiklen »Jette Svane har kæmpet med Familieretshuset i 

snart to år. Og hun er langtfra alene« bragt på jyllands-posten.dk den 23. 

april 2025. 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 
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